



22 JUL, 2022

Baucar makanan Keluarga Malaysia untuk B40

Wilayahku, Malaysia



Page 1 of 2

Baucar makanan Keluarga Malaysia untuk B40



**NUR HIDAYAH
SALAM HUSSAIN**

SEPERTI kita tahu wujudnya konsep Keluarga Malaysia adalah untuk menyeru rakyat Malaysia meneguhkan perbezaan dalam memulihkan semula negara bagi menggembeng tenaga dalam cabaran mendepani pandemik COVID-19 dan merealisasikan Wawasan Kemakmuran Bersama 2030.

Konsep Keluarga Malaysia mula diperkenalkan oleh Perdana Menteri Malaysia ke-9, Ismail Sabri Yaakob pada 22 Ogos 2021.

Menurut beliau, dalam konteks negara Malaysia yang kita diamai ini, terdiri daripada pelbagai agama, bangsa, kaum dan usia. Walaupun kita semua berbeza kepercayaan, latar belakang dan budaya, kita tetap akan meraikan keterangkuman atau 'inclusivity' dalam perbezaan, menjunjung semangat Malaysia sebagai sebuah negara bangsa. Antara teras utama Keluarga Malaysia ialah Keterangkuman, Kebersamaan dan Kesyukuruan.

Visi Keluarga Malaysia ialah memulihkan negara, mencapai status negara maju dan berpendapatan tinggi yang bermatlamat sebagai aspirasi jangka panjang kalis cabaran masa hadapan dalam mencapai visi itu berlandaskan Keberhasilan Kebahagiaan.

Selaras dengan situasi semasa,

“Harga makanan menjadi kebiasaan sebagai status turun naik di pasaran. Majoriti orang percaya fakta ini. Malah, pasaran perlu menaikkan dan menurunkan harga bagi mengatasi masalah lebihan dan kekurangan produk. Apabila lambakan berlaku, syarikat hanya boleh menjual produk mereka pada harga rendah untuk menyingkirkan lebihan stok.**”**

ia turut menggariskan hala tuju strategik iaitu rakyat Malaysia tanpa mengira agama dan bangsa akan berganding bahu memulihkan negara daripada impak-impak negatif akibat COVID-19.

Turut dikongsi bidang tujuan utama yang merangkumi menyatupadukan seluruh rakyat Malaysia di bawah naungan Keluarga Malaysia, meneguhkan perbezaan politik untuk mencapai kestabilan, memulih semula dan merapatkan jurang ekonomi.

Walaupun bagaimanapun, isu harga barang yang tinggi menjadi perhatian besar kebelakangan ini. Ia berada pada tahap yang sangat membimbangkan. Selain itu, harga semua barangan keperluan meningkat sebanyak 60 peratus pada bulan Jun lepas berikutan kerakusan peniaga dan kartel mengambil kesempatan daripada situasi dunia semasa.

Rakyat Malaysia menyedari kenaikan harga sejak Ramadan, apabila harga barang keperluan penting seperti daging, ayam dan sayur-sayuran melonjak. Jika harga barangan makanan mentah terus

meningkat, ini boleh menyebabkan peningkatan dalam industri makanan dan minuman.

Persoalannya, Perdana Menteri sudah merasmikan Keluarga Malaysia pada umum namun kenapa harga barang naik?

Apa yang boleh kita lihat dengan persekitaran, bahawasanya wang RM50 tidak cukup untuk membeli barangan dapur. Minyak masak pun sudah mencecah RM40. Tidak dinafikan ada keluarga yang mendapat bantuan kewangan dari kerajaan dengan konsep Keluarga Malaysia tersebut namun adakah ia cukup? Bayangkan keluarga B40 mempunyai lima anak, perbelanjaan dapur dengan RM50 sahaja. Itu baru kos mengisi perut anak-anak di rumah. Belum disenaraikan perbelanjaan sekolah harian anak-anak, apatah lagi kos gas, tol, bil elektrik, bil air, bayaran kenderaan bulanan, serta kos sewa rumah, dan sebagainya.

Harga makanan menjadi kebiasaan sebagai status turun naik di pasaran. Majoriti orang percaya fakta ini. Malah, pasaran perlu menaikkan dan menurunkan harga

bagi mengatasi masalah lebihan dan kekurangan produk. Apabila lambakan berlaku, syarikat hanya boleh menjual produk mereka pada harga rendah untuk menyingkirkan lebihan stok.

Sebaliknya, apabila pasaran tinggi, harga tinggi, dan syarikat mempunyai lebih banyak produk untuk dijual. Apabila harga meningkat melebihi paras 'biasa', atau meningkat 'berlebihan', ini boleh menjadi sukar untuk diterima oleh pengguna. Ini terutama berlaku bagi mereka yang berpendapatan rendah. Kebimbangan mereka adalah wajar.

Kenaikan harga barang juga sangat dipengaruhi oleh kenaikan kos bahan mentah yang digunakan dalam pengeluaran barang tersebut. Kos input ini termasuk kos barangan daripada pengimport dan kos lain, yang juga meningkat disebabkan oleh peningkatan kadar pertukaran asing dan kenaikan harga barang daripada pengimport. Kebergantungan negara kepada bekalan makanan dari luar membawa kepada hakikat bahawa sebarang perubahan harga import menjejaskan harga makanan dalam negara.

APA TINDAKAN KERAJAAN SEPATUTNYA?

KERAJAAN boleh menyediakan baucar makanan kepada kumpulan B40 untuk membantu mereka membeli barangan makanan. Ini akan membantu mengawal harga dan memastikan semua orang

mempunyai akses kepada makanan. Subsidi ini harus bertahan tidak lebih daripada tiga bulan, bermakna tempoh di mana keadaan pasaran dijangka bertambah baik. Ini lebih baik daripada bantuan tunai, yang menjamin bahawa subsidi diberikan kepada barangan makanan.

Malaysia adalah sebuah negara aman dan terbuka yang membenarkan perdagangan bebas. Ia perlu berkembang lebih jauh untuk menjadi sebuah negara maju, dan berusaha untuk meningkatkan kecekapan dan kebolehpercayaan agar dihormati dan disanjung oleh dunia.

Tambahan pula, kita harus akui bahawa kerajaan hari ini adalah kerajaan yang akan memberikan bantuan sama ada dari segi material atau membantu dalam memupuk semangat perpaduan dengan menarik nafas.

Malah, menurut Perdana Menteri Ismail Sabri hari ini, kerajaan akan terus fokus secara konsisten terhadap program dan inisiatif yang menyokong seluruh Tanah Melayu membawa kemakmuran, dan manfaat kepada sesebuah keluarga. Ini dilakukan untuk memastikan tiada yang tertinggal dan menanganis isu kos sara hidup yang semakin meningkat.

Tanggungjawab ini jatuh kepada rakyat dan pemimpin mereka yang amanah dan berintegriti.

**Penulis merupakan pelajar
Fakulti Komunikasi dan Pengajian
Media UiTM Shah Alam.**



22 JUL, 2022

Baucar makanan Keluarga Malaysia untuk B40

Wilayahku, Malaysia



Page 2 of 2

SUMMARIES

SEPERTI kita tahu wujudnya konsep Keluarga Malaysia adalah untuk menyeru rakyat Malaysia mengetepikan perbezaan dalam memulihkan semula negara bagi menggembeng tenaga dalam cabaran mendepani pandemik COVID-19 dan merealisasikan Wawasan Kemakmuran Bersama 2030. Konsep Keluarga Malaysia mula diperkenalkan oleh Perdana Menteri Malaysia ke-9, Ismail Sabri Yaakob pada 22 Ogos 2021. Menurut beliau, dalam konteks negara Malaysia yang kita diami ini, terdiri daripada pelbagai agama, bangsa, kaum dan usia.